

Agenda Item 1.2
October 1/19 Board Meeting

Appointment Of A CAFII Director:

Louie Georgakis, Vice-President, Group Creditor Insurance, Canada Life Assurance

From: "Macoun, Jeff" <Jeff.Macoun@canadalife.com>

Date: September 5, 2019 at 3:07:04 PM EDT

To: "Macoun, Jeff" <Jeff.Macoun@canadalife.com>

Cc: "Fear, David" <david_fear@canadalife.com>, "Georgakis, Louie"

<Louie.Georgakis@canadalife.com>, "Houser, Suzanne" <suzanne_houser@canadalife.com>,

"Campigotto, Jason" <Jason_Campigotto@CANADALIFE.COM>, "Teti, John"

<JOHN_TETI@CANADALIFE.COM>

Subject: Retirement announcement: David Fear / Annonce de départ à la retraite : David Fear

This message is sent on behalf of Jeff Macoun, President and Chief Operating Officer, Canada.

I'd like to share with you that David Fear is retiring from Canada Life this Sept. 30, after 36 dedicated years with the company.

David joined Canada Life on Aug. 15, 1983, as an actuarial student. Upon obtaining his actuarial fellowship designation, David then became the pricing actuary for Group Retirement Services, followed by chief financial officer for the Group Insurance Operation. David moved the leadership role for Creditor and Direct Marketing in 2001.

As many of you know, David is leaving a reputable legacy in the industry. Early in his creditor career, he re-established the Creditor Committee at the Canadian Life and Health Insurance Association to put more of a focus on the industry. He has sat on various boards including the Canadian Association of Financial Institutions and Insurance (CAFII) and volunteered for over 30 years with Meals on Wheels.

David has always placed emphasis on customer service and doing what's right for our Creditor and Direct Marketing business partners. That same emphasis will remain a priority for Louie Georgakis, who will be taking on the role of Vice-President, Group Creditor Insurance. Louie has been a part of the Creditor organization since 2007 and has been a critical contributor to the development of this business.

Please join me in congratulating David on his retirement, and welcoming Louie to his new role.

Jeff

***Message envoyé au nom de Jeff Macoun, président et chef de l'exploitation,
Canada***

Je vous annonce que David Fear prendra sa retraite le 30 septembre, après avoir consacré 36 ans à la compagnie.

M. Fear est entré au service de la Canada Vie le 15 août 1983 alors qu'il était étudiant en actuariat. Après avoir obtenu le titre de Fellow en actuariat, il a été actuaire spécialisé en tarification des Services de retraite collectifs, puis chef des services financiers du secteur de l'assurance collective, avant de prendre les rênes du secteur Assurance créances et Marketing direct en 2001.

Vous êtes nombreux à savoir que M. Fear s'est taillé une bonne réputation dans l'industrie. Tôt dans sa carrière dans l'assurance créances, il a remis sur pied le comité des créanciers à l'Association canadienne des compagnies d'assurances de personnes pour que l'industrie bénéficie d'un plus grand éclairage. Il a aussi été membre de divers conseils, dont celui de l'Association canadienne des institutions financières en assurance (ACIFA), et a fait du bénévolat pendant plus de 30 ans pour un service de popote roulante.

M. Fear a toujours privilégié le service à la clientèle et agi dans l'intérêt des partenaires d'affaires de l'équipe Assurance créances et Marketing direct. Ces mêmes efforts demeureront une priorité pour Louie Georgakis, qui occupera le poste de vice-président, Assurance créances, Client collectif. M. Georgakis fait partie de l'Assurance créances depuis 2007 et a grandement contribué à son essor.

Félicitations M. Fear pour son départ à la retraite et M. Georgakis pour ses nouvelles fonctions.

Jeff